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Aika torstaina 14.7.2022, klo 17:00 – 17.55 
Paikka Hotelli Kivitippu 
 
Kutsutut Matti Nykänen, puh.joht.  Timo Mastokangas, vpj 
 Susanna Keskinen  Keijo Kangastie 
 Mika Kivinen   Tuukka Ylihärsilä 
 Liisa Nyman   Jaakko Latvateikari 
 Keijo Keskinen, tj  Veli-Matti Uusipaikka, kapt. 
 Sirpa Viljanmaa, ladykapt. 
 
Esityslista   
 
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen 

 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kokous todettiin laillisesti kokoon kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Pöytäkirjan tarkastaminen 
Tämän kokouksen pöytäkirja lähetetään jäsenille ennen seuraavaa 
hallituksenkokousta, jossa se hyväksytään.  
 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirja 
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin ja allekirjoitettiin. 
 
 

5. Katsaus kauden tilanteeseen (6kk katsaus) 

• Jäsenet 
Jäsenmaksun oli kesäkuun loppuun mennessä maksanut 594 aikuisista ja 72 
junioria eli yhteensä 666 jäsentä. TA:n 905:n jäsenen tavoitteesta ollaan jäämässä 
huomattavasti, vaikka uusia jäseniä on Startti-kurssien kautta saatukin viimevuotta 
enemmän. 

• Talous 
Kilpailumaksuista kertyneet tulot ovat lähes TA:n tasolla. Jäsenmaksujen 
pudotuksen takia JGS ei pystyne maksamaan Lappajärven Loma-Golfille TA:ssa 
suunniteltua liikuntapaikkakorvausta täysimääräisenä. 

• Kilpailut 
Kilpailuihin osallistuminen on pysynyt suhteellisen matalalla tasolla. Alkukauden 
kilpailuissa osallistujia on kuitenkin ollut lähes TA:ssa arvioitu määrä. 
Loppukaudesta runsas kisatarjonta kattanee TA:ssa tavoitteena olevan 
kilpailumaksujen tason. 
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6. Toiminnanohjausryhmien kommentit 

- kenttätoiminta: 
Kenttä on ollut kauden alusta alkaen erinomaisessa kunnossa. Lyöntipaikkojen 
kunnossa ja väylillä kasvavien leveälehtisten torjunnassa on vielä kehitettävää.  
- kilpailutoiminta  
Kilpailukalenteri täytti omalla painollaan. Perinteisten lyöntipelikisojen mielenkiinto 
tuntuu edelleen olevan hiipumassa. Joukkuepeleillä, kuten erilaisilla srambleillä 
tuntuu olevan edelleen tilausta. 
- senioritoiminta 
Seuran seniorit ovat osallistuneet Viiden Seuran Senioreiden touriin vaihtelevalla 
menestyksellä. Seuran edustajia on osakilpailuissa ollut noin 17 kappaletta kussakin 
- klubitoiminta 
Klubilla aloittanut uusi ravintoloitsija on osallistunut kilpailuihin ja tapahtumiin 
aktiivisesti järjestämällä kilpailuiden yhteyteen aamiaismahdollisuuksia ja grilli-iltoja. 
- koulutustoiminta 
Palvelupäällikkö on vastannut lähes kaikkien Starttikurssien ja golfiin tutustumisien 
hoitamisesta. Starttikurssiella on ollut hyvin kysyntää ja etenkin uusia junioreita on 
saatu runsaasti mukaan. Junnutreenejä on järjestetty yhteistyössä Lappajärven 4H-
yhdistyksen kanssa 
Yhteistyö PeGo GolfSchoolin kanssa on jatkunut ja PeGo:n opettajat ovat vierailleet 
alkukauden aikana Lappajärvellä keskimäärin kaksi kertaa kuukaudessa. Jäsenistön 
aktivoiminen Pron palveluiden käyttäjiksi on edelleen melko haastavaa. 
- naistoiminta 
Naisten peli-illoissa ei ole ollut ruuhkaa. JGS:n naisten into osallistua Ladyt Lakeuksilla 
kiertueeseen on ollut myös melko matalaa.  Toivottavaa on, että JGS:n tapahtumaan 
saadaan hieman enemmän seuran omia naisia. 
 

 
7. Kapteenienpäivät 

kapteenienpäivät antoi erinomaisen mahdollisuuden tehdä JGS:n kenttää tutuksi 
Suomen golfkenttien aktiivisimmalle jäsenistölle. 
JGS:n kenttä sai viikonlopun aikana runsaasti kiitosta hyvästä kunnosta. 
Yleisimpänä toiveena esitettiin NEXT TEE-merkkien lisäämistä. Tähän toiveeseen 
kenttämestari on jo reagoinutkin. 
Seurojen erilaisista käytänteistä hallinnon ja kapteeneiden yhteistyön suhteen 
keskusteltiin viikonlopun aikana runsaasti. Hyvänä toimintamallina koetaan edelleen 
kutsua kapteenit Seuran hallituksen kokouksiin puhevaltaisina vieraina. 
 
 

8. Muut asiat 
WiseGolf 
WiseGolfin jäsenistölle näkyneet haasteet alkavat pääosin olemaan voiton puolella. 
Varausohjelma toimii lähes moitteettomasti ja ohjelmaa kehitetään edelleen. 
Yhtiön kuulumiset 
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Yhtiön tulopuolella suurin haaste on suhteellisen matalalla oleva aktiivisten 
käyttövastikkeiden määrä. Tämän vuoksi Loma-Golfin tulot tullevat jäämään hieman 
TA:ssa arvioiduista tavoitteista. 
KIvitippu ProAm on toteutumassa täysimääräisenä. 

 
9. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17.55 

 

 
Kokouksen puolesta: 
 
 
_____________________  __________________ 
Matti Nykänen, puh.joht.  Keijo Keskinen, sihteeri 
 
 
_____________________  __________________ 
Timo Mastokangas, vpj  Susanna Keskinen 

  
  
 ____________________  __________________ 

Tuukka Ylihärsilä  Liisa Nyman    
  

 


